
بازگشت به کورس آسیا

مدیر تیم نفت مسجدسلیمان: قبل از بازی به بازیکنان چک دادیم

سرخابی های تهران 
با پول نفت خوزستان بزرگ شدند

 تاکید بشارعراقی رد کند!پیشنهادی نداده که ستاره باشگاه هنوز 
 در ایران 

فقط پرسپولیس 

نفت مسجدســـلیمان پس از 151 روز شکســـت خورد و شکسته شدن نوار 

پیروزی های این تیم با قهرمانی پرســـپولیس همراه شد. با این حال این بازی 

به جز قهرمانی و داســـتان هایش حواشی دیگری هم داشت. مشکلات مالی 

باعث شد نفتی ها چک های باشگاه را پس بدهند و از دریافت مبلغ قراردادی 

که تاریخش را قبول نداشـــتند، ســـر باز زدند. این برخورد بازیکنان تیم نفت 

مسجدسلیمان نمایندگان این شهر را به رختکن تیم کشاند. با این حال مدیر 

تیم نفت مسجدسلیمان مدعی است مشکلات رو به پایان است. گفت وگوی 

»فرهیختگان« با سروش صالحی پور را در ادامه می خوانید.

بازیکنان تان به پرداختی ها اعتراض داشتند؟

ابتدا چک هایی 12 درصدی به بازیکنان داده شده بود. چهارشنبه هفته قبل شخصا 

چک ها را جمع کردم و به باشگاه ها تحویل دادم و روز پنجشنبه و ساعت 11 قبل از 

بازی با تیم پرسپولیس، چک های جدید با مبلغ 20 درصد از قرارداد بازیکنان و اعضای 

تیم را به آنها تحویل دادم. به این ترتیب سقف دریافتی بازیکنان ما به 80 درصد رسید. 

قبلا دریافتی بازیکنان 60 درصد بود، ولی حالا افزایش داشت. برخی بازیکنان که 

نیم فصل جذب تیم شده بودند 50 درصد گرفته بودند. در پرداختی جدید این اختلاف 

پرداختی برطرف شد و حالا کلیه بازیکنان و کادرفنی و اجرایی به 80 درصد رسیدند.

چک های جدید نقد شد و یا آنها هم مدت دار است؟

هنوز پولی به بازیکنان پرداخت نشـــده است. تاریخ این چک ها مربوط به 28 مرداد 

است. ناصری، نماینده مجلس قول هایی داده است که امیدواریم با کمک نصیریان 

دوســـت مدیرعامل باشگاه مشکلات حل شود. این نماینده مجلس روز بازی با تیم 

پرســـپولیس در رختکن حاضر شد و از حل مشکلات خبر داد. اعضای هیات مدیره 

نیز خیلی تلاش کردند این چک ها در سریع ترین زمان ممکن نقد شود. فعلا با کمک 

هزینه های شخصی برخی مشکلات مالی را حل کردیم، ولی اگر پولی که قولش را 

دادند به حســـاب باشگاه واریز شود، هم می توانیم چک بازیکنان را نقد کنیم و هم 

بخشی از بدهی ها و مشکلات مالی را برطرف کنیم.

گویا وزارت نفت راهکاری برای حل مشکلات تیم های نفتی پیدا کرده و صحبت 

از کمک مالی به این باشگاه هاست؟

محمدی، مدیرعامل مناطق نفتی جنوب چندی قبل دســـتور داد امکاناتی نظیر 

خوابگاه، ورزشگاه و حتی تغذیه بازیکنان برطرف شود. این امکانات تا پایان چهار بازی 

باقی مانده پا برجاست، ولی جز این چیزی درمورد کمک مالی به باشگاه ما شنیده 

نشده است. مدیرعامل و هیات مدیره در این چهار بازی به دنبال اسپانسر هستند تا 

هزینه بازی های باقی مانده تامین شود، ولی درمورد پول بازیکنان که مبلغ کمی نیست 

روی قول ناصری حساب کردیم. می دانم برای پرداخت این چک ها تلاش زیادی شد 

و امیدوارم به پول تبدیل شود.

بعد از مدت ها باختید. برای بازی با تیم ذوب آهن روحیه دارید؟

برد و باخت جزیی از فوتبال اســـت. وضعیت تیم ما خوب است. ما همه کار انجام 

می دهیم تا این چند بازی هم به ســـلامت تمام شـــود. هفته گذشته آخرین تست 

اعضـــای تیم را گرفتیم و امیدوارم برای بازی با ذوب آهن بازی خوبی برگزار کنیم. 

اگر مسئولان باشگاه شرایطی فراهم کنند از اهواز به اصفهان برویم که تمرینات را 

در شـــهر خودمان ادامه می دهیم ولی اگر قرار باشد از تهران راهی اصفهان شویم 

زودتر به این شهر می رویم و چند جلسه در تهران تمرین می کنیم که خستگی راه، 

بازیکنان را اذیت نکند.

اخیرا اعتراضی هم به تلویزیون داشتید!

ما از هیچ کس انتظاری نداریم ولی حداقل امیدواریم کاســـتی هایی که در شـــهر 

ما وجود دارد را درک کنند و آن را به حســـاب کم کاری یا نابلدی نگذارند. تیم های 

استقلال و پرسپولیس که سوژه و خوراک اصلی برنامه های ورزشی هستند چطور 

هزینه می کننـــد. پول های هنگفتی که برای این تیم ها هزینه می شـــود از کجا 

می آید؟ این بودجه های میلیاردی از ســـرمایه های کشور است، از نفت خوزستان 

اســـت، با این حال قرارداد یک بازیکن تیم پرسپولیس با بودجه یک فصل باشگاه 

نفت مسجدسلیمان برابری می کند.

آخرین وضعیت تیم ملی؛ فدراسیون منتظر پاسخ نهایی باقری است

رقبای تیم اسکوچیچ: عمان نه
سوریه احتمالا، ازبکستان قطعا

استقلال با دو گل پارس جم را شکست داد تا امیدوار بماند

شهرام عظیمی: دوشغله بودن تعریف دارد، من دو شغله نیستم

استقبال اسپانسرها از لیگ والیبال 
بیشتر شده است

مدیرکل ورزش تهران: باید ابهامات سازمان بازرسی برطرف شودتخفیف 40 درصدی از 7+2 بازیکن و مدیری که پرسپولیسی ها را عصبی کرد

 پای آپشن های سنگین قرارداد 
در میان است

بازیکنان یا باید پاداش قهرمانی را بگیرند یا پاداش آسیایی شدن!

 انتخاباتی که شیرازی برگزار کند
 غیرقانونی و غیررسمی است

انتخابات  4 سال پیش هم با یک کاندیدا برگزار شد

محمدرضاحاجیعبدالرزاق
روزنامه نگار

انتخابات هیـــات فوتبال 

اســـتان تهران در ســـال 

گذشـــته لغو و به امسال 

موکول شـــد، هرچند در 

دوره جدید ثبت نام  ها و پروســـه برگزاری انتخابات نیز همان اتفاقات گذشته در 

سال قبل درحال تکرار است و به نظر می رسد تا رفع نشدن ابهامات این ماجراها، 

کشـــمکش بین اداره کل ورزش استان تهران با هیات فوتبال استان و فدراسیون 

فوتبال همچنان ادامه داشته باشد چراکه مدیرکل ورزش استان تهران با صراحت 

عنوان می کند تا زمانی که شیرازی در پروسه برگزاری انتخابات حضور داشته باشد، 

اجازه برگزاری انتخابات را نمی دهد. گفت وگوی »فرهیختگان« با رضا گل محمدی 

را در زیر می خوانید.

 

مگر پروسه انتخاب هیات  های ورزشی استان تهران توسط اداره کل مشخص و تعریف 

نمی شود؟ چرا درباره هیات فوتبال چالش به وجود آمده است؟ 

درست اســـت ما حدود 50 هیات ورزشی در استان تهران داریم و طبق روال همیشگی 

انتخابات تمامی این هیات  ها توســـط اداره کل برگزار می شود، بااین حال برای برگزاری 

انتخابات هیات ها، لازمه اصلی تعامل بین اداره کل و فدراســـیون  های ورزشی به شمار 

می رود و بدون تعامل هرگز این اتفاق نمی افتد ضمن اینکه قانون هم مشخص کرده است 

که این تعامل به چه شکلی باشد اما هیات فوتبال استان تهران به دلایل مختلف از روز اول 

هم بنای برگزاری انتخابات را نداشت.

با چه استدلالی عنوان کردند که نباید انتخابات برگزار شود؟

دقیقا از روز اول که اعلام کردیم باید انتخابات هیات فوتبال استان تهران برگزار شود همانجا 

به ما گفتند که این انتخابات باید دو سال دیگر برگزار شود.

یعنی با وجود اینکه دوران ریاســـت مدیر قبلی به پایان رســـید و موعد برگزاری 

انتخابات بود؟ 

بله، آنها به این بهانه که شـــرکتی را تاســـیس کرده اند و هیات مدیره این شرکت تا دو 

سال دیگر مهلت دارد و مرتبط دانستن آن با انتخابات هیات فوتبال تهران، به ما اعلام 

کردند باید در پایان سال ۹۹ انتخابات برگزار شود که آنجا ما متوجه شدیم عزمی برای 

برگزاری انتخابات وجود ندارد. در ادامه این موضوع را از فدراســـیون فوتبال پیگیری 

کردیم که آنها بعد از سه ماه اعلام کردند انتخابات را برگزار می کنیم اما در ادامه در تایید 

صلاحیت  ها و چینش اعضای مجمع یک نوع مهندســـی شکل گرفته و حتی برخلاف 

رویه قانونی که نباید 15 روز قبل از انتخابات اعضای مجمع را تغییر داد، ۴8 ســـاعت 

مانده به برگزاری انتخابات دو سه نفر از اعضای مجمع تغییر پیدا کردند که همان زمان 

ما اعلام کردیم انتخابات به خاطر شـــائبه مهندسی شدن آن و سایر دلایلی که عنوان 

کردم نمی تواند برگزار شود.

البته به نظر می رسید بیشترین اشـــکالی که اداره کل انتخابات وارد می دانست 

کاندیداتوری رئیس هیات فعلی یعنی حبیب الله شیرازی باشد.

درست است خود رئیس هیات، کاندیدا، مجری و برگزار کننده انتخابات محسوب می شد 

که این موضوع شائبه مهندسی شدن انتخابات را تقویت می کرد که البته همین گونه بوده 

و هست. درواقع نحوه انتخابات چهار سال قبل هم نشان می دهد که کاری کردند از 6 نفر 

کاندیدای ریاست به جز شخص شیرازی همگی انصراف دادند و انتخابات با کاندیدای یک 

نفره برگزار شد. حتما حافظه تاریخی دوستان یاری می کند و این موضوع را به یاد دارند و 

این همان حرفی است که ما زدیم و هنوز روی آن اصرار داریم.

هنـــوز هم با وجود حضور شـــیرازی به عنوان کاندیدا اجـــازه برگزاری انتخابات را 

نمی دهید؟ 

به هیچ عنوان به عنوان مدیرکل ورزش اســـتان تهران اجازه نمی دهم تا زمانی که شیرازی 

باشد، انتخابات برگزار شود.

اما این بار هم مثل دفعه گذشـــته سازوکار و پروسه برگزاری انتخابات با ثبت نام از 

کاندیدا ها و طی شدن روال مرسوم پیش رفته است.

خوب ســـازوکار پیش رفته باشد. البته به صورت غیرمستقیم آقایان به من گفته بودند که 

شـــیرازی در دور جدید انتخابات شرکت نمی کند اما او در روز آخر ثبت نام کرد و من هم 

اعلام کرده بودم که اگر شیرازی در انتخابات نباشد، برگزاری آن بلامانع است. درحقیقت 

برای من فرقی نمی کند چه کسی رئیس هیات فوتبال استان تهران بشود و هر کسی را که 

خانواده ورزش و فوتبال استان تهران بخواهد، من هم او را می خواهم. الان هم به همان 

دلایلی که خانواده فوتبال شیرازی را نمی خواهد و اذعان دارد که 12 سال ریاست هیات 

برای او کفایت می کند و باتوجه به دلایلی که برشمردم با برگزاری انتخابات با حضور شیرازی 

مخالف هستم. الان هم که می بینید فوتبال تهران در این 12 سال نسبت به سابق بسیار 

افت کرده و همه استان  ها پیشرفت و ترقی داشتند اما فوتبال پایتخت درجا  زده و افت کرده 

است، همان طور که الان یک نفر عضو تیم ملی از فوتبال تهران نیست.

شما اشاره به تعامل با فدراسیون  ها کردید. آخرین صحبت تان با فدراسیون فوتبال 

یا وزارت ورزش در این خصوص چه بوده است؟ 

فعلا که ســـازمان بازرسی کل کشور هم نامه ای را مکتوب و حرف ما را تایید کرده است و 

از ســـوی دیگر وزارت هم نامه ای را برای فدراسیون فوتبال ارسال کرده که تا رفع ابهامات 

سازمان بازرسی کل کشور به درخواست اداره کل ورزش استان تهران اقدامی صورت نگیرد 

به هیچ عنوان انتخابات را برگزار نکنید. الان هم منتظریم تا این ابهامات برطرف شود. اینکه 

ثبت نام  ها انجام شده و پروسه انتخابات درحال برگزاری است، موجب دخالت ما نخواهد شد 

اما از لحاظ اداره کل انتخاباتی که شیرازی بخواهد آن را برگزار کند غیرقانونی و غیررسمی 

تلقی شده و صراحتا آن را اعلام می کنم. الان درحال تعامل با فدراسیون هستیم اما چون 

نتیجه نگرفتیم نمی توانم در این خصوص بیشتر صحبت کنم اما درحال تعامل با وزارت 

ورزش و نهاد های نظارتی دیگر هم هستیم.

مدیرکل ورزش تهران در گفت وگو با »فرهیختگان«: باید ابهامات سازمان بازرسی برطرف شود

انتخاباتی که شیرازی برگزار کند، غیرقانونی و غیررسمی است
 انتخابات  4 سال پیش هم با یک کاندیدا برگزار شد                                 فوتبال تهران در این 12 سال فقط درجا زد

مدیر تیم نفت مسجدسلیمان در گفت وگو با »فرهیختگان«: قبل از بازی به بازیکنان چک دادیم

سرخابی های تهران با پول نفت خوزستان بزرگ شدند 
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نیلوفرمژدهی
روزنامه نگار

باشگاه هنوز پیشنهادی نداده که ستاره عراقی رد کند!

 تاکید بشار
در ایران فقط پرسپولیس 

فرهیختگان یکی از بازیکنانی که هواداران پرسپولیس اصرار 

زیادی روی حفظ او در فصل آتی دارند هافبک ملی پوش و عراقی 

سرخ هاست که البته به نظر می رسد با توجه به نوسانات ارزی 

در کشـــور، مدیران پرسپولیس کار راحتی برای متقاعد کردن 

و تمدید قرارداد با این بازیکن ندارند. از ســـوی دیگر تاخیر در 

مذاکره با رســـن و همچنین بدقولی های پی درپی در پرداخت 

مطالبـــات این بازیکن کمی این هافبـــک ملی پوش را دلخور 

کرده و او مردد اســـت که با این وضعیـــت کارش را در این تیم 

ادامه دهد یا به پیشـــنهادهای دیگرش که از لحاظ مالی هم 

نفع زیادی برایش به همراه دارد فکر کند. دیروز خبری مبنی بر 

پیشنهاد تمدید از سوی باشگاه به بشار در رسانه ها منتشر شد 

که البته در این خبر آمده بود که پیشـــنهاد اولیه پرسپولیس به 

مذاق رســـن خوش نیامده و با آن مخالفت کرده است. در این 

خصوص یکی از مسئولان باشگاه در گفت وگو با »فرهیختگان« 

ضمن رد شایعه مذاکره با رسن گفت: »اصلا هنوز باشگاه با این 

بازیکن وارد مذاکره نشده که او بخواهد آن را بپذیرد یا نه. ما قرار 

است در این هفته با این بازیکن پای میز مذاکره بنشینیم و برای 

فصل آینده با او توافق کنیم.« شنیده می شود باشگاه قصد دارد 

بخشی از بدهی رسن را تهیه کرده تا میزان دریافتی این بازیکن 

را بـــا نفرات دیگر تیم هم تراز کند و بعد از پرداخت این مبلغ با 

او برای فصل آینده وارد مذاکره شـــود. همچنین صحبت هایی 

که درخصوص احتمال حضور ستاره عراقی در سپاهان شنیده 

می شد را هم باید منتفی دانست چراکه به گفته اطرافیان بشار 

او در ایران فقط برای پرسپولیس بازی می کند و اگر با سرخ ها 

به توافق نرسد، ترجیح می دهد در یک لیگ دیگر بازی کند.
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